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2006. szeptember
(ÖNKOrmányzati választás különszám)

A HVI (Helyi Választási Iroda) Vezetõje értesíti a lakosságot, 

hogy községben az I. számú szavazókör helyszíne megváltozott. 

Új helyszín: Idõsek Klubja (Sármellék, Dózsa György u. 343.)

A korábbi helyszínen (Egészségház, Sármellék, Dózsa György 

u. 348.) a cigány kisebbségi képviselõk választására kerül sor.
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Ki legyen Sármellék elsõ embere?

A polgármester jelöltekkel készítettünk interjút, mindegyiküknek ugyanazokat a kérdéseket tettük fel és 

kíváncsian vártuk községünk polgármester jelöltjeitõl a gondolataikat.

Egy falu, öt polgármesterjelölt – mindnyájuk a falu lakóinak boldogulását, a falu szépülését, fejlõdését 

szeretné elérni. A négy rövid interjúból kiderül milyen elképzelésekkel várja a október 1.-i választásokat. 

A következõ sorokban a négy polgármesterjelölt válaszai találhatók a nevûk kezdõbetûje alapján abc 

sorrendbe rendezve. Szekeres Elek polgármester jelölt úr nem élt a válaszadás lehetõségével. 
Szeretnénk eme sorok, vélemények közlésével hozzájárulni a Tisztelt Választópolgárok bölcs döntéséhez 

az információk közlésével.
A feltett kérdések:

1. Hogyan értékeli az elmúlt 4 év fejlesztéseit?
2. Mi bátorította, hogy induljon a 2006-os önkormányzati választásokon?
3. Ha Ön lenne a polgármester, mi lenne az a 4 fontos cél, ami a következõ években 

fontosnak tart a község életében?
4. Ha esetleg nem Ön lesz a polgármester, milyen módon kíván hozzájárulni a település 

fejlõdéséhez?
Megkérdezett jelöltek:
Horváth Tibor, Lebeda Géza Sándorné, Plótár János, Szabó Vendel

folyt. a 13. oldalon
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Beszámoló 
A 2002 – 2006 évi önkormányzati munkákról

(Közmeghallgatás 2006. szeptember 27.)

Tisztelt sármelléki lakosok !

Sármellék Önkormányzatának Képviselõtestülete –bár ezt sem az önkormányzati tv, sem egyéb 

jogszabály nem írja elõ- hagyományosan számot ad megbízatásának lejárta elõtt, az elmúlt ciklusban 

végzett munkájáról.
Képviselõtestületünk a négy év során az elfogadott ciklusprogram és az évente meghatározott 

munkatervek alapján dolgozott. Évente értékelte a program idõarányos teljesülését, ha kellett módosította 

azt, vagy a szükségleteknek megfelelõen idõrendbe ütemezte a feladatokat.

Üléseink száma: 76
Megalkotott rendeletek száma: 76
Hozott határozatok száma: 794
Szentgyörgyvárral együttes határozatok száma: 98
Zárt ülések keretében hozott döntések száma: 308

Legfontosabb volt számunkra az önkormányzati törvényben elõírt kötelezõen ellátandó feladatok 

maradéktalan végrehajtása:

a.) Az alapfokú oktatás, az óvoda, az általános iskola mûködtetése, a tárgyi feltételek 

megteremtése, színvonalas oktatás-nevelést garantáló intézményvezetés, és nevelõtestületek 

stabilitásának biztosítása. 
- Az intézményeink mûködéséhez – az országgyûlés által elfogadott költségvetési törvényben 

biztosított normatív támogatás – sajnos már másfél évtizede – nem elégséges, ezért minden évben 

pályázatot kellett benyújtanunk a mûködési forráshiány kiegészítésére. (2006-ban a központi 

költségvetésbõl kapott támogatás az intézmények bérköltségét sem fedezte.) Ennek ellenére 

jelentõs fejlesztéseket hajtottunk végre többféle pályázati és térségi forrás megszerzésével.
- Minden évben pályáztunk az u.n. ÖNHIKIS támogatásra, sikerrel, hisz ennek segítségével tudtuk 

biztosítani intézményeink mûködési költségeit. A négy év alatt több mint 100 millió forint 

támogatást kaptunk, ez évben kereken 37 millió forintot.
- Az ÁMK épületegyüttesének lapos tetõzetét sürgõsen fel kellett újítani, hisz a beázások 

jelentõsebb kárt okozhattak volna, ha ezt halogatjuk. Az épületegyüttes 24 éves, sõt a színház már 

elmúlt 30, ezért halaszthatatlan volt a teljes rekonstrukció.  
- A tornaterem, szinte teljesen megújult: tetõszigetelés, sportpadló burkolat, festés-mázolás.
- A színházterem tetõzete megújult, színpad- és nézõtér felújítás, új hangtechnika kiépítés valósult 

meg.
- Az elõcsarnok új tetõszigetelést, szigetelt nyílászárókat, fûtési rendszert kapott.
- A könyvtár összes ablakát kicseréltettük, a tantermekben évente a szükséges karbantartási 

munkák elkészültek.
- A számítástechnikai szaktanterem 20 munkagéppel, hardver géppel e tantervtõl szolgálja az 

oktatást, (Köszönet az intézmény minden dolgozójának)
- Az udvaron új játszótér létesült, segítve a gyermekek testedzését, szórakozását.

Az ÁMK iskola és közmûvelõdési egységeire csak ez évben cca. 31 millió forintot tudtunk 

fordítani, melybõl csak 1,8 millió forint a saját erõ. 



EPR LE ÕK 3.BeszámolóBeszámoló

- Az óvodában konyhai berendezések, gépek cseréjére, udvari játékok beszerzésére, a 

foglalkoztató termek korszerûsítésére került sor. A ráfordított összeg 1 millió forint.
- Készül az óvoda bõvítésének-korszerûsítésének terve két változatban. A képviselõtestület 

szeptemberi ülésén úgy döntött, hogy az idõsek klubja részére felújított épületet az óvoda 

bõvítésére használja, ezáltal nagyobb játszóudvar lesz, és minden szükséges helyiség kialakulhat. 

(Azzal számolunk, hogy ha az 50 férõhelyes idõsek otthona elkészül, az ott mûködõ 400 adagos 

konyha minden intézményünket ki tud szolgálni.)

Az ÁMK a község legnagyobb intézményeként az óvodában és az általános iskolában stabil 

nevelõtestületekkel rendelkezik, az intézményvezetés biztosítja a magas szintû oktató-nevelõ munka 

feltételeit, s eredményeiket az országos felmérések fémjelzik.
A község közmûvelõdési életének az elmúlt idõszakban is meghatározó színtere és a rendezvények fõ 

szervezõje volt. A 16 ezer kötetes könyvtárunk állománya korszerû számítógépes nyilvántartást kapott. 

Községi rendezvényeinken túl a kistérség mûvészeti találkozóit is szervezte minden évben.

b.) Az egészségügyi alapellátás elért jó színvonalának megtartása (két háziorvosi körzet, fogászat, 

védõnõi szolgálat).
A vállalkozó orvosok részére jelentõs támogatást nyújtottunk, hisz a rendelõket térítésmentesen 

használják, az önkormányzat fizeti a fenntartási és közüzemi díjakat.
           A zalavári körzethez tartozó háziorvosi rendelõ teljes fenntartási költsége a sármelléki  
           önkormányzat terhe. A rendelõkre fordított fenntartási összeg minden évben meghaladta az 1 

millió forintot. 2004-ben az egészségházban a padlóburkolatok felújítását is el tudtuk végeztetni. 
Új lehetõségként segítheti az egészségmegõrzést, az egészséges életmódot az elkészült fitness 

terem. 700 ezer támogatást nyertünk e célra. (Berendezéséhez a háziorvosunk szponzori 

támogatást kér.) 
Az egészségház tetõzete szintén felújításra szorul: a sorozatos cserép törések, hullások miatt 

beázik. A tetõt teljesen átlécezzük, ha szükséges szarufákat cserének, s a cserép alá fólia kerül. A 

felújításhoz pályázaton nyertünk támogatást.

c.) A szociálisan rászorulók segítése (házi segítségnyújtással, nappali ellátással, napi egyszeri 

melegétellel).
A ciklusban bevezettük a házi segítségnyújtást, melyet 2 dolgozónk végez. A központi 

költségvetési támogatás a bérekhez sem elégséges, ezért évente több mint egy millió forinttal kell 

kiegészítenünk. 
A Sármellék Mûvelõdéséért Közalapítvány sikeres pályázata révén felújításra került a volt 

pártház, melyben az Idõsek Klubját terveztük mûködtetni, de az elõzetes felmérés ellenére sem 

sikerült – az idõsek a nappali ellátás ezen szolgáltatását nem vették igénybe. A rászorulók részére 

a napi egyszeri melegételt munkanapokon házhoz szállítjuk. 
Évente több millió forintot tudtunk biztosítani rendszeres és rendkívüli segélyekre, temetési 

segélyre, köz-gyógy ellátásra. 2005 évben összességében 21,6 millió forintot fizethettünk ki, 

melybõl 10,1 millió forint terhelte a költségvetésünket, a többit központi forrásból vissza tudtuk 

igényelni. Minden évben támogatjuk a felsõfokú képzésben részt vevõ, rászoruló fiatalokat, és az 

általános iskolások tankönyv támogatására is tudtunk fordítani, ez évben 750 ezer forintot. 

d.) Kötelezõ közszolgáltatási feladataink ellátása az elmúlt idõszakban is zavartalan volt (ivóvíz, 

csatorna, közvilágítás, köztisztaság). Ez utóbbi szolgáltatást bõvíteni tudtuk, hisz kialakult 2 új 
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hulladékgyûjtõ sziget a vasút állomásnál és a Barátság lakótelepen. A szigetek kialakítását is 

pályázati támogatásból valósítottuk meg. (450 ezer forint) A szelektív hulladékgyûjtés sajnos 

akadozik: nem mindig a megfelelõ konténerbe raktuk az odaszállított hulladékot.
A temetõi szolgáltatás színvonala az elmúlt évben javult, elkészült az új ravatalozó épület, 

melyben helyet kapott az új vizes blokk is. A ravatalozóhoz kiépült a szennyvíz csatorna-hálózat, 

a biztonságos villamos energia ellátást új földkábel garantálja, a ravatalozó elõtti utat 

díszburkolattal láttuk el. Az új ravatalozó belsõ drapériái is elkészültek. E munkákra összesen 

13,5 millió forintot fordíthattunk, melybõl az önerõ kereken 3,5 millió forint volt. 
Közlekedési feltételek javítása érdekében jelentõs fejlesztéseket tudtunk végrehajtani: A Kossuth 

L. utca szélesítése, aszfaltozása megtörtént. Költsége 14,9 millió forint, melybõl 7 millió forint a 

Zala Megyei Területfejlesztési Tanács támogatása. A legsürgõsebb kátyúzásokat elvégeztettük. A 

sármelléki szõlõhegyen szinte minden út aszfalt burkolatot kapott, 95 millió forint ráfordítással, a 

Sapard pályázaton nyert támogatások révén, melyhez az érintett ingatlan tulajdonosok is 

hozzájárultak.  
Terveztük a zártkert ivóvíz hálózatának kiépítését is, de ezt sajnos nem tudtuk megvalósítani.
Nem kötelezõ szolgáltatási feladat a kábel-tv üzemeltetése, de sikerült itt is a vételi lehetõségeket 

javítanunk, szélesítettük a szolgáltatás körét, több csatornát lehet fogni, jelentõs díjnövekedés 

nélkül. 
Az internet hozzáférés lehetõsége szélesedett, mind a T-Com, mind pedig a rádiós összeköttetést 

biztosító hálózat révén. 
A Teleházat a TelePont Egyesülettel közösen mûködtetjük, az ott dolgozót az önkormányzatunk 

alkalmazza, a Munkaügyi Központ támogatásával. 

A közigazgatási feladatokat és a képviselõtestület munkájával kapcsolatos teendõket a helyi 

rendeletek és határozatok létrehozását Körjegyzõségünk dolgozói magas színvonalon végezték 

az elmúlt ciklusban is. Az állami hatósági feladatok körében általános igazgatási (népesség 

nyilvántartás, szociális- és gyámügyi, anyakönyvezés), adóügyi és gazdálkodási ügyek végzése 

évente több ezres nagyságrendû ügyiratforgalmat jelent. Munkájukat tovább növelte, hogy a Kis-

Balaton Térségi Társulás gazdálkodási teendõit is végezték, valamint a Repülõtérrel kapcsolatos 

pályázatok bonyolítását is õk látták el. S ha pályázatot nyertünk, az nem csak a pályázat megírását 

jelentette, hanem annak teljes közbeszerzési és pénzügyi adminisztrálását. 
A község üzemeltetés illetve a falu fejlõdési lehetõségeinek bõvítése érdekében 2003-ban elkészíttettük 

az új rendezési tervünket, melyhez a Balaton Fejlesztési Tanácstól nyertünk támogatást. A rendezési terv 

lehetõvé tette, hogy egy 50 férõhelyes idõsek otthonának építéséhez területet biztosítsunk, a telket az 

önkormányzat a beruházó Zala Megyei Önkormányzat rendelkezésére bocsátotta. A rendezési terv 

határozta meg a repülõtéri üzemi terület, illetve különbözõ befektetések részére felhasználható 

területeket is. 
A falukép szebbé tétele érdekében sikeresen tudtunk pályázni több forrásra is. Égenföldön elkészült a 

játszótér és pihenõpark, szintén a Balaton Fejlesztési Tanács 1,9 millió forintos támogatásával. A 

Sármelléki Mûvelõdéséért Közalapítvány pályázata révén a vasútállomás melletti pihenõpark valósult 

meg. 
Az Országos Foglalkoztatási Közalapítvány (OFA) pályázatain folyamatosan nyertünk: a Dózsa GY. u. 

1. sz. alatt 3 szociális bérlakást komfortosítani tudtunk, megkezdtük a falukép szebbé tétele érdekében az 

autóbuszvárók átépítését, az ÁMK kerítését felújítottuk, a Felszabadulás 6. szám alatti volt tûzép épület 

átalakítása befejezõdött, melyben helyet kap a körzeti megbízottak irodája is, és folytatjuk a munkát az 
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egészségház tetõzetének felújításával. A pályázat segítségével tartós munkanélkülieket tudtunk és tudunk 

foglalkoztatni, teljes bér- és járulékköltséget fizeti az OFA.
A községháza felújítása a következõ évek fontos feladata lesz, melyet elõkészítettünk azzal, hogy az 

engedélyezési terv már rendelkezésre áll. 
Sportegyesületünk futball csapata a megyei elsõ osztályban szerepel, ezért folyamatosan arra törekedtünk, 

hogy a labdarúgó pálya és környéke e színvonalnak megfeleljen. A pálya északi fele világítást kapott, ezzel 

a késõ esti órákban lehetõvé vált az edzés. A pálya fenntartását az önkormányzat által alkalmazott dolgozó 

végzi közhasznú támogatással. Felújítottuk a gyepszõnyeget és a pálya körüli korlátokat, valamint a 

labdafogó hálókat illetve a kispadokat is, a Keszthely-Hévízi Többcélú Kistérségi Társulás által nyert 2,8 

millió forintos támogatással. 
Az elmúlt ciklusban szinte legtöbb feladatot adta önkormányzatunk számára a repülõtér 

tulajdonlásával, üzemeltetésével és fejlesztésével kapcsolatos munka. 
2002-ben Zalavárral együtt a volt katonai objektum birtokosai lettünk, de az üzemeltetés feladataira 

sürgõsen kellett befektetõt találnunk hisz a nemzetközi forgalom miatt kötelezõ fegyveres biztonsági 

õrség felállítása 2004-ben már 60 millió forint évi kiadást jelentett. Még az év decemberében sikerült az ír 

befektetõi háttérrel létrehozott Cape Clear Aviation Kft-vel az üzemi területre a bérleti szerzõdést 

megkötnünk. 
A repülõtér fejlesztését elõkészítõ tervek és tanulmányok készítésére a Balaton Fejlesztési Tanácstól 

Sármellék Önkormányzata 65 millió forint támogatást kapott, 
melybõl elkészült
- a repülõtér környezeti állapotfelmérése, 
- erre alapozva a kármentesítési terv,
- a légi irányításhoz szükséges mûszeres eljárások kidolgozása és a DME berendezés telepítése
- a biztonsági beléptetõ rendszer és kerítés 
- az ICAO szabványnak megfelelõen a repülõtéri kifutópálya felfestése
- az üzemi terület pontos geodéziai felmérése, illetve kitûzése.
Beszereztük a katasztrófavédelmi eszközöket, illetve az ahhoz szükséges málhát. A kormány által még 

2004-ben megszavazott támogatásból összesen 2 db ICAO 7-es mentési kategóriának megfelelõ tûzoltó 

gépjármûvet kaptunk, melyek az önkormányzatok tulajdonába kerültek, és ezeket üzemeltetésre ez évben 

átadtunk a repülõtérnek. (Egy-egy gépjármû 124 millió forint értékû.)
A többcélú kistérségi társulás pályázati segítségével elkészült a repülõtér külsõ infrastruktúra hálózat 

terve, illetve pályázatot nyújtottunk be – melynek költségét egyenlõre Sármellék fizette „ipari park” címre. 

Ha az ipari park címet elnyerjük, akkor lehetõvé válik további támogatásokra pályázni, útépítésre és 

közmûvek kiépítésére. Ezek nélkül elképzelhetetlen a további munkahelyteremtés.
Képviselõtestületünk szoros együttmûködésre törekedett a községünkben mûködõ civil 

szervezõdésekkel, alapítványokkal, egyesületekkel. Az elért eredmények az összehangolt közös munka 

sikereként valósulhattak meg, hisz falunk közéletét kulturális programjait, sportolási lehetõségeit velük 

együtt tudtuk gazdagítani, színesíteni és közremûködésükkel valósult meg több fejlesztési feladatunk is. 

Testületünk nevében minden szervezetünknek köszönetet mondok. 
Mandátumunk lejártával megköszönöm a közoktatásban, közmûvelõdésben, egészségügyben, szociális 

ellátásban, közigazgatásban és a községüzemeltetésben dolgozók lelkiismeretes munkáját is. Remélem e 

köszöneteket községünk lakói egyetértésével fejezhetem ki. 

Szabó Vendel
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Polgármester jelölt

Horváth Tibor
független jelölt

Tisztelt Választók, kedves sármelléki lakosok!

Vállalkozók, családok, fiatalok és idõsek  és a Zala Menti Polgármester és Polgárok Egyesülete felkértek a polgármester 

jelöltségre, azóta minden energiámat arra fordítom, hogy felkészüljek a feladatra. 
A következõkben szeretném röviden ismertetni a programon fõbb pontjait.

·a repülõtér az egyik lehetséges mozgató rugója a település gazdasági fejlõdésének az ipari park létrehozása, a 

folyamat már elindult. 
·A 8-as, 75-ös és 76-os utakra történõ jó minõségû útbekötéseket a reptérhez
·Kapcsolat a repülõtér tulajdonosaival és egy oktatási fejlesztés a leendõ munkahelyek szakirányú fejlesztéséhez a 

helyi lakók bevonásával.
· az ipari parkban mikro-és kisvállalkozások betelepítése és támogatása
·A munkalehetõségek bõvítését, további új munkahelyek teremtését külsõ tõke bevonásával
·Pályázati források bevonását a fejlesztésekbe. Megújuló energiaforrásokat széles körben hasznosító rendszerek 

kiépítését, mezõgazdasági vállalkozók számára közép és hosszú távú jövõkép /egzisztencia/ biztosítását
·Megtartjuk és fenntartjuk a Sármelléki vasútvonalat
·Külterületi utak felújítását és fenntartását
·Fejlesztjük a település lakosságmegtartó képességét
·Színvonalas egészségügyi alapellátást, gazdaságosabb szakellátást, egészségügyi szolgáltatások lehetõségeinek 

szélesítését
·Oktatási-, nevelési intézményeink mûködési körülményeinek javítását. Hatékony nyelvi képzést és 

oktatásszervezést az általános iskolában
·Közterületek, játszóterek folyamatos gondozását
·Sportlétesítmények bõvítését, felújítását XXI. századi színvonalra
·Infrastruktúra, közlekedés fejlesztését a település rendezési terve szerint
·Új lakóövezet kialakítását
·A kulturális hagyományokat ápoló, az újat meghonosító mûvészeti közösségek együtteseinek gyarapítását, 

támogatását
·A település régiós és nemzetközi hírnevének öregbítését
·Turisztikai létesítmények kiépítését, vendégváró és marasztaló programok szervezését
·Állandó temetõi rend és temetõ gondozás megvalósítása,(az elhanyagolt sírok rendbe tétele, a baleset veszélyes 

sírkövek (természetesen a hozzátartozok engedélyével) felújítása, szobor park létrehozása.

A polgármesterúr 2006.09.27-i beszámolója után várom Önöket a személyes találkozóra az ÁMK színház termébe.

Kérem szavazatával, tiszteljen meg 2006. október 1-én

Tisztelettel
Horváth Tibor
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Lebeda Géza Sándorné
FIDESZ-KDNP jelölt

Mottóm: 

„Ha összejövünk, az a kezdet
Ha együtt maradunk, az már halaldás.
Ha együtt dolgozunk, az a siker.”

Programismertetõmre várom önöket szeptember 27-én a közmeghallgatás után az ÁMK-ban. 

Név Jelölõ szervezet Lakcím

1.  Horváth Tibor független Sármellék, Rózsa u. 10.

2.  Lebeda Géza Sándorné FIDESZ-KDNP Sármellék, Rózsa u. 1.

3.  Plótár János független Keszthely, Malom u. 24.

4.  Szabó Vendel független Sármellék, Dózsa Gy. u. 310.

5.  Szekeres Elek független Sármellék, Tüskevár u. 3.

Polgármester jelöltek abc sorrendbe felsorolva:

Név Jelölõ szervezet Lakcím

1.  Bogdán László EURIFE Sármellék, Dózsa Gy. u. 52.

2.  Bogdán Lászlóné EURIFE Sármellék, Dózsa Gy. u. 52.

3.  Jankó Éva RO-MA Nagykõrös, Balaton u. 20.

4.  Kassai Elvira RO-MA Nagykõrös, Kárpát u. 38.

5.  Király Milán István RO-MA Nagykõrös, Krúdy Gyula u. 25.

6.  Kolompár Miklós RO-MA Nagykõrös, Pásztor u. 15.

7.  Kolompár Orsolya RO-MA Nagykõrös, Csipvári u. 23.

8.  Orsós Ernõ EURIFE Sármellék, Dózsa Gy. u. 387.

9.  Puporka Attila RO-MA Nagykõrös, Csipvári u. 23.

10.  Puporka Miklós András RO-MA Nagykõrös, Csipvári u. 23.

11.  Rafael Mária RO-MA Nagykõrös, Eötvös Károly u. 3. 4. ajtó

12.  Szabó József EURIFE Sármellék, Dózsa Gy. u. 272.

13.  Varró György EURIFE Sármellék, Dózsa Gy. u. 239.

Cigány kisebbségi képviselõ jelöltek felsorolása abc sorrendben
( a jelöltek nem kívántak élni a bemutatkozás lehetõségével)

Polgármester jelölt



EPR LE ÕK8. JelöltekJelöltek

Balogh Anikó
független  jelölt

Tisztelt sármelléki választópolgárok!

Születésem óta Sármelléken élek, ezért talán 
különösebb bemutatkozásra nincs is szükségem. 
Hosszú évek óta az ÁMK-ban tanítok. A közelmúltban 
drámapedagógus másoddiplomát szereztem, és 
letettem a szakvizsgámat is.
Az Önök jóvoltából az elmúlt 4 évben – mint 
Önkormányzati képviselõ – betekintést nyerhettem az 
Önkormányzati munkába is, melyet igyekeztem 
lelkiismeretesen elvégezni.
Ha Önök továbbra is megtisztelnek bizalmukkal, 
szeretném ezt a munkát tovább folytatni, hogy inkább 
az elvégzett munkám, mint az itt leírt szavak 
beszéljenek helyettem.

Tisztelettel:
Balogh Anikó

Képviselõjelöltek

Dávid Attila
független  jelölt

Tisztelt Sármellékiek.

Ezúton szeretnék köszönetet mondani mindazoknak, 

akik szavazataikkal lehetõvé tették számomra, hogy 

több mint 20 éven keresztül a község érdekeit 

képviseljem – és döntéseimmel én is hozzájáruljak 

községünk fejlõdéséhez – szebbé tételéhez.
Az eredmények ismeretében, azt hiszem jó úton 

jártam.
A következõ négy évre, ha ismét bizalmat kapok 

szavazóimtól, ezen az úton szeretnék tovább haladni.

Tisztelettel: Dávid Attila

Ferge József
független  jelölt

Az általános Mûvelõdési Központ igazgatója vagyok 

1982-tõl. A rendszerváltozás óta tagja vagyok a 

község képviselõt testületének. Tudom, s bizonyára 

Önök is tudják, hogy a rendelkezésre álló forrásokat 

úgy elosztani, hogy mindenre jusson, szinte lehetetlen. 

A felelõs döntésekhez államigazgatási, gazdálkodási, 

oktatási, szociális, egészségügyi, stb. jogszabályi 

ismerettel, s ezek alkalmazásának gyakorlatával is 

rendelkezni kell. 
Köszönöm, hogy erre a ciklusra bizalmat kaptam 

Önöktõl, s ha ismét megkapom azt is köszönöm.

Németh Csaba
független  jelölt

28 éves, gazdasági agrármérnök végzettségû, 
területfejlesztési referens vagyok, házas, egy kisfiú 
édesapja.  Sármellék település közéletének 
alakításában 1996 óta aktívan részt veszek. Négy éve 
munkálkodom a képviselõtestület munkájában. 2003 
óta a TelePont Közhasznú Információs Egyesület 
elnöke lettem. Célom testületi munka során a 
gazdasági-, pályázatírási, szervezési-, informatikai, 
idegen nyelvismereti tapasztalataimat felhasználni az 
„optimális” döntés meghozása érdekében. 
Köszönöm eddigi támogatásukat és kívánom, hogy 
Sármellék a következõ években ne a széthúzás, hanem 
az összefogás jegyében legyen sikeres az Európai 
Uniós pályázati rendszerben. Támogatni fogom az új 
irányt mutató gazdasági fejlesztést, a nehéz gazdasági 
helyzetben a racionális döntések meghozását. 
Erõsíteni kell a kistérségi szintû összefogást a 
bûnmegelõzés, a foglalkoztatás, a szociális gazdaság 
fejlesztése területén, a megújuló energiák 
településünkön való alkalmazását. A következõ 
években a településünk helyi közösségeit (sport, 
ifjúság) még jobban meg kell erõsítenünk. 

Legyen Sármellék sikeres mindannyiunk javára!  

Tamás Péter
független  jelölt

Köszönöm eddigi megtisztelõ támogatásukat a 

képviselõtestületi munkámban. Szívesen veszek részt 

a továbbiakban községünk mûködtetésének és 

fejlesztésének döntéshozásában. Ha úgy gondolják, 

hogy ott a helyem a következõ években a 

képviselõtestületben, kérem támogassanak 

szavazataikkal. 
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 Bódai Tibor
független  jelölt

Kedves Sármelléki Lakosok!

Megragadva a lehetõséget, ezúton is szeretném 
megköszönni, hogy 2002. évben megtiszteltek 
bizalmukkal és megválasztottak önkormányzati 
képviselõnek. A helyi sportélet (labdarúgás) 
szervezésében és irányításában eltöltött sok-sok év 
után ez egy egészen más jellegû feladatot jelentett. 
Nagy örömmel és tisztelettel vettem részt szeretett 
falunk fejlõdését segítõ döntések meghozatalában. 
Elért eredményeink,melyekre úgy érzem büszkék 
lehetünk, részletesen olvashatók Polgármester Úr 
tájékoztatójában. Napi munkám (gazdasági vezetõ) 
alapvetõen hasonló a képviselõ testületben végezendõ 
feladatokkal, hiszen mindkét helyen fejlõdést segítõ 
fontos pénzügyi és egyéb döntéseket kell meghoznom. 
Különbözõ kulturális-és sporteseményeket 
indítottunk el (falunap,ízkavaró verseny,karácsony 
kupa,sportnap) ,amelyek lassan már hagyománnyá 
váltak. Személyes bemutatkozással nem is rabolnám a 
türelmüket, hiszen már lassan 40 éve élek itt a faluban, 
ezáltal talán ismernek. A következõ 40 évemet is 
szeretném itt leélni,és lehetõségeimhez képest 
tapasztalataimmal segíteni falunk töretlen fejlõdését, 
amennyiben a jövõben is megtisztelnek bizalmukkal. 

Köszönettel: Bódai Tibor

Csûri Pálné
független  jelölt

Kedves  választópolgárok!

Csûri Pálné (Ági) vagyok. 

Kesz the lyen  a  Hote l  

Abbáziában telefonos 

operátorként dolgozom. 
8 éve költöztünk Sármellékre a családommal.  

Szülõföldem nem Sármel lék ,  de  nagyon 

megszerettem ezt a falut, az itt élõ embereket. Sok 

ismerõsre, barátra találtam.
8 éve az iskolai Szülõi Munkaközösségének tagja 

vagyok, 3 éve a Szülõi Munkaközösség Elnökévé 

választottak.  Szívesen dolgozom a közösségért, ezért 

jelentkeztem képviselõtestületi tagnak is. Szeretném 

erõsíteni a szülõk, az iskola és lakosság közti 

kapcsolatot. Javaslataimmal, döntéseimmel hozzá 

szeretnék járulni ahhoz, hogy minél több ember 

érezhesse azt, hogy jó és érdemes ebben a faluban 

lakni. 
Ha megtisztelnek további bizalmukkal, kérem 

támogassanak szavazatukkal.

Tisztelettel:
Csûri Pálné

Décsy László
független  jelölt

Tisztelt Sármellékiek!

Décsy László vagyok, 45 éves 

testnevelés – biológia szakos 

t a n á r .  1 7  é v e  é l e k  

sármelléken. Feleségem 

Kelemen Hilda tanítónõ, lányom Dorottya a Hévízi 

Bibó Gimnázium tanulója.
Szeretném tisztességesen, becsületesen és bátran 

képviselni Sármellék és lakóinak érdekeit.
Kérem a FIATALOKAT is, hogy jöjjenek el, és 

szavazzanak.
Ígérem, hogy megválasztásom esetén elsõ évi 

tiszteletdíjam (ha lesz ilyen) 50%-át az egyházközség, 

és a templom javára, másik 50%-át a labdarúgócsapat 

utánpótlásának segítésére fogom felajánlani.

Horváth Tibor
független  jelölt

Tisztelt Választók, kedves 
sármelléki lakosok!

Cé l j a ima t ,  s  t e rve ime t  
m e g i s m e r h e t t é k  a  
p o l g á r m e s t e r  j e l ö l t i  
bemutatkozómban. 
A polgármesterúr 2006.09.27-i beszámolója után 
várom Önöket a személyes találkozóra az ÁMK 
színház termébe.
Amennyiben egyetért a programommal, kérem 
szavazatával, tiszteljen meg 2006. október 1-én!

Tisztelettel:
Horváth Tibor
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Horváthné Király Lívia
független  jelölt

Születésemtõl fogva – ahogy a 
f a l u b a n  m o n d j á k  
„tõsgyökeres”- sármelléki 
vagyok.  Családommal  –  
édesanyám, édesapám, férjem 
és óvodás korú kislányom - az 
Arany János u. 1. szám alatt lakom. 
Közel két éve nap mint nap a falut járva dolgozom, házi 
seg í t ségnyú j tás  ke re tében  az  önkormányza t  
alkalmazottjaként.
Feladatkörömbe tartozik a rászoruló idõs emberek ápolása, 
gondozása. Szeretem a munkámat!
Azért szeretnék képviselõ lenni, mert lehetõségeimhez 
mérten, aktív munkámmal részt kívánok venni a falu 
fejlõdésében.
Terveim között kiemelten fontosnak tartom:

- Legyen a falunak egy kívül-belül jól felszerelt 
óvodája, mely megfelel a szülõk és az 
óvodapedagógusok elvárásainak egyaránt, hisz 
gyermekeink élete, szocializálódása, iskolába való 
felkészítése ott kezdõdik el.

   Pl.: Az egészséges élethez végre egészséges 
táplálkozás párosuljon!

- Bevonni a lakosságot a helyi közéletbe. Szeretném 
ha a falu társadalmi élete újból fellendülne – 
amihez több programra, rendezvényre lenne 
szükség.

- Falugondnoki Szolgálat létrehozását, amely 
többek között az idõs korosztály igényeinek 
kiszolgálását is feladatának tekinti. 

Kérem, hogy támogassanak szavazatukkal az október 1-jei 
választáson.

Tisztelettel:
Horváthné Király Lívia

Kiss Károlyné Betti 
független  jelölt

19 éve  élek  Sármelléken, az  Ifjúság  utcában lakom.
Férjem  Kiss  Károly  géplakatos. Leányaim  

Alexandra  fõiskolás, Georgina szakközépiskolás. 

Végzettségem ált.ápoló és ált.asszisztens. 1986-2004-

ig  Idõsek Otthonában  dolgoztam. Jelenleg – a házi 

segítségnyújtás keretében – az idõs rászorulók 

gondozásával, ápolásával foglalkozom. Ez idõ alatt 

alkalmam nyílt arra, hogy jobban megismerjem az itt 

élõ emberek gondjait, problémáit. Jelöltetésem alapja 

tovább fenntartani, bõvíteni, egy olyan kapcsolatot, 

melynek keretében még közelebb kerülhetek  a falu 

lakosaihoz. Szeretném ha bizalommal fordulnának 

hozzám, kortól függetlenül. Elõre ígérni csak annyit 

tudok, amennyiben bizalmat szavaznak nekem, 

minden tõlem telhetõt megteszek, erõmhöz mérten 

képviselni  fogom az itt lakók érdekeit. 

Bizalmukat elõre is köszönöm.

Lebeda Géza Sándorné
FIDESZ-KDNP jelölt

Mottóm:

„Ha összejövünk, az a kezdet
Ha együtt maradunk, az már halaldás.
Ha együtt dolgozunk, az a siker.”

Programismertetõmre várom önöket szeptember 27-

én a közmeghallgatás után az ÁMK-ban. 

Németh Attila
FIDESZ-KDNP

Tisztelt Választópolgárok!

Németh Attilának hívnak. Mint 

az Önök képviselõjelöltje 

k é r e m  s e g í t s é g ü k e t  

jelmondatom megvalósításához.
„Dolgozni csak pontosan, szépen
ahogy a csillag megy az égen
úgy érdemes”

Falunk és jövõnk sorsa a kezünkben van.
Döntsünk együtt róla!

Tisztelettel: 
Németh Attila
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Pétervári József Attila
független  jelölt

Tisztelt Faluközösség, 

Választópolgárok!

Mint Sármellék közösség 

k é p v i s e l õ j e l ö l t j e ,  

szeretnék néhány szavas bemutatkozás lehetõségével 

élni.
Nevem: Pétervári József Attila
1966-ban születtem Keszthelyen. 1992 óta vagyok 

sármelléki lakos, 2 gyermeket nevelek.
15 éve dolgozom mentõápolóként. Munkám során 

nagyon sok emberrel találkozom, s velük együtt sajnos 

mindig elõtérbe kerülnek a mindennapi problémák is.
Minden olyan döntést szeretnék támogatni, ami 

elõsegíti a falu fejlõdését, hogy az itt élõk 

maximálisan elégedettek legyenek, gyermekeinknek 

pedig egy szebb jövõt tudjunk megalapozni.
 

Tisztelettel:
 Pétervári József Attila

Prótár Gyuláné
független  jelölt

Tisztelt Sármelléki lakosok

Az elmúlt években épült, szépült a falu, több területen 

is fejlõdés történt. Örülök hogy ebben a pozitív 

változásban az én munkám is benne van. Sármellék 

lakóinak bizalmát és tiszteletét megköszönve lettem 

képviselõ 4 évvel ezelõtt. Segíteni akarásomat, a falu 

életét megjobbítandó szándékomat tudom most is 

felajánlani. Munkám során, az orovsi rendelõben, az 

utcákat járva napi kapcsolatban vagyok a lakossággal. 

Gondjaikkal, problémáikkal mindig elértek és elérnek 

ezután is.
Kérem, t iszteljenek meg bizalmukkal,  és 

szavazatukkal támogassanak.

Prótár Gyuláné

Tóth Gábor
független  jelölt

Elsõsorban azon sármelléki 

polgárokhoz szólnék, akik még 

egyáltalán nem, vagy csak 

részben ismernek. 1991 óta 

vagyok a község lakója. A 

lakótelep elsõ „fecskéi” közé 

tartoztam. Keszthelyen tanultam szakmát a VSZK-

ban, késõbb ott végeztek a vendéglátó szakközepet. A 

vendéglátásban dolgozom, korábban cukrászként, 

(akiknek a habkarikáimmal örömet okoztam, azok 

innen ismerhetnek) jelenleg szakács vagyok, 

októbertõl mestervizsgára készülök. A családomról 

annyi: feleségem Tünde varrónõ és a CBA-ban 

pénztáros, Ákos fiam 7 éves, most ment iskolába, 

Gergõ fiam 4 éves, s az óvodában a „Tappancs” 

csoportot erõsíti.
Jómagam németül jobban, angolul kevesebbet 

beszélek. Örökmozgó vagyok, akkor érzem jól 

magam, ha tehetek valami hasznosat. A község 

vezetése, valamint különbözõ szervezetek már 

többször megtiszteltek azzal, hogy segítségemet 

kérték, rendezvények, programok lebonyolításában. 

Bevallom, „vérszemet” kaptam, s szívesen 

h a s z n o s í t a n á m  m a g a m  m o s t  m á r  a  

képviselõtestületben is. Ha szavazataikkal 

megtisztelnek, biztosak lehetnek benne, hogy egy 

kitartó, dolgozni tudó, becsületes taggal gyarapodik a 

testület.

Köszönöm megtisztelõ figyelmüket.

Tóth Gábor



Név Jelölõ szervezet Lakcím

1.  Bali József független Sármellék, Ifjúság u. 7.

2.  Balogh Anikó független Sármellék, Dózsa Gy. u. 40.

3.  Bódai Péter független Sármellék, Kossuth u. 51.

4.  Bódai Tibor független Sármellék, Szitaköz u. 4.

5.  Bogdán László független Sármellék, Dózsa Gy. u. 52.

6.  Csûri Pálné független Sármellék, Barátság ltp. 33.

7.  Dávid Attila független Sármellék, Dózsa Gy. u. 321.

8.  Décsy László független Sármellék, Dózsa Gy. u. 197.

9.  Ferge József független Sármellék, Barátság ltp. 9.

10.  Horváth Lászlóné független Sármellék, Dózsa Gy. u. 270.

11.  Horváth Tibor független Sármellék, Rózsa u. 10.

12.  Horváthné Király Lívia független Sármellék, Arany J. u. 1.

13.  Kárász Tibor független Sármellék, Dózsa Gy. u. 322.

14.  Kaszás Tamás független Sármellék, Dózsa Gy. u. 171.

15.  Király Gyula független Sármellék, Barátság ltp. 36.

16.  Kiss Károlyné független Sármellék, Dózsa Gy. u. 286.

17.  Laposa Norbert József független Sármellék, Barátság ltp. 26.

18.  Lebeda Géza Sándorné FIDESZ-KDNP Sármellék, Rózsa u. 1.

19.  Németh Attila FIDESZ-KDNP Sármellék, Tüskevár u. 43.

20.  Németh Csaba független Sármellék, Ifjúság u. 17.

21.  Novák János független Sármellék, Dózsa Gy. u. 291.

22.  Palotai Béla Józsefné független Sármellék, Petõfi u. 18.

23.  Pétervári József Attila független Sármellék, Dózsa Gy. u. 88.

24.  Prótár Gyuláné független Sármellék, Barátság ltp. 19.

25.  Szabó Vendel független Sármellék, Dózsa Gy. u. 310.

26.  Szekeres Elek független Sármellék, Tüskevár u. 3.

27.  Tamás Péter független Sármellék, Dózsa Gy. u. 350.

28.  Tóth Gábor független Sármellék, Dózsa Gy. u. 150.

29.  Tüske Tibor független Sármellék, Dózsa Gy. u. 305.

Tisztelt Választópolgárok!

Felhívjuk megtisztelõ figyelmüket, hogy az alábbi, illetve elõzõ oldalainkon 

feltüntetett képviselõk listáját alaposan olvassák át,

mivel a jelöltek csak egy része kívánt élni a 

bemutatkozás lehetõségével, ezért itt 

megtekinthetik a képviselõjelöltek teljes listáját.

EPR LE ÕK12. JelöltekJelöltek
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folyt. az elsõ oldalról

Horváth Tibor polgármester jelölt válaszai:
1. kérdésre adott válasz: Vannak látványos fejlõdések, pl. a játszóterek kialakítása, buszmegállók, kicserélése, 

díszkút. Megújult az iskola külsõ homlokzata, a színház terem, van új ravatalozónk, ez mind az utolsó egy évben. És 

addig….?
Gondolom sok energia elment a reptér önkormányzati tulajdonával kapcsolatos fejlesztési lehetõségek 

keresésében. De fejlõdés nem történt ez ügyben nagyon lassúak az ez irányú törekvések, nincs meg a fiatalos 

lendület. Úgy érzem nálunk ez úgy mûködik, hogy megcsináljuk ha nyerünk rá pénzt. 
2. kérdésre adott válasz: Amikor a helyi fiatalokkal, idõssekkel bérbõl, fizetésbõl élõkkel, vállakózókkal 

beszélgetem, akik elmondták, hogy a falu elvesztette a lendületét nincsenek lehetõségek munkahelyteremtésnek 

vagy egy kis szórakozásra. Sokat beszélgetem a Zala Menti Polgármesterek és Polgárok Egyesülete (továbbiakban: 

ZMPPE) vezetõivel, polgármestereivel, akik elmondták és biztattak, arra hogy milyen fejlesztési és fejlõdési  

lehetõséget szalasztottunk el vagy szalaszthatunk el. Ezek hatására indultam el polgármester –jelöltnek. 
3. kérdésre adott válasz: 

·A reptér fejlesztésére a gazdasági minisztérium általi pénzösszeg mielõbbi megszerzése és ebbõl a 

fejlesztések gyors elindítása. A reptér két önkormányzat általi terület ipari park való fejlesztése. Új 

munkalehetõségek bõvítését külsõ tõke bevonásával. Pályázati pénzek bevonását a fejlesztésekbe. 

Oktatásfejlesztést a várható munkahelyekkel kapcsolatban.
· Az oktatási-nevelési intézményeink mûködési körülményeinek javítása. Hatékony nyelvi képzést és 

oktatásszervezést.
·A községünkben a falusi turizmus megerõsítése. Ökoturizmus meghonosítása.
·A település lakosságmegtartó képességét erõsítve lakó övezetek kialakítása.

4. kérdésre adott válasz: A ZMPPE-vel fenntartva a jó kapcsolatot, szeretnék részt vállalni a megújuló 

energiaforrások községünkben való széles körû rendszerének kialakításában.
A kulturális élet újra indítását a faluban, újat meghonosító mûvészeti közösségek együttesek gyarapítását. Az 

ökoturizmus meghonosítását és hagyományt teremtõ rendezvények szervezését, támogatását. A falusi turizmus 

megerõsödését segíteni. A kerékpárút mielõbbi elkészítését.

Lebeda Géza Sándorné polgármester jelölt válaszai:
1. kérdésre adott válasz: Mint ahogy a bemutatkozó szórólapomon jeleztem, most is megerõsítem, hogy a 

meglévõ stabilitásra kívánok építeni.
2. kérdésre adott válasz: Újra a bemutatkozómból idézve: „Vezetõként sikereket értem el megyei és régiós szinten 

is. Ennek ellenére csábít az a lehetõség, hogy szülõfalum javára dolgozhassak, felhasználva eddigi 

tapasztalataimat, kapcsolataimat.”
3. kérdésre adott válasz: 
- a közösségi életet újraélesztem
- bevételi forrásokat teremtek 
- kihasználom az idegenforgalom adta lehetõségeket
- elvárom, hogy a községünk által alkalmazottak maradéktalanul elvégezzék a feladatukat
4. kérdésre adott válasz: kompetenciámnak megfelelõen – ahogy egy ideje már teszem is – a fentiekbõl semmit 

nem hagynék ki

Plótár Gyula polgármester jelölt válaszai:
1. kérdésre adott válasz: Akárki is lesz a polgármester felkötheti a „nadrágját”, mert magasra van téve a léc. Ha 

minden ciklusban ennyit sikerül fejleszteni, akkor visszatérhet az a valamikori faluközösség amire büszke volt 15-

20 évvel ezelõtt Sármellék település lakossága. Azt igazolják az elmúlt hosszú évek, hogy a faluközösség csak 

önmaga erejére támaszkodhat. 
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KEREPLÕ
Kiadja:

Az Önkrmányzat támogatásával a 
TelePont Közhasznú Információs Egyesület

Alapító-fõszerkesztõ: Németh Csaba

Szerkesztõ: Szántó Krisztián

Munkatársak: Szabó Vendel, Ferge József,
Horváth Beáta, Király Gyula,

Szerkesztõség: 8391 Sármellék, Felszabdulás u. 1.

Telefon: 83/355-208, Fax: 83/554-020

E-mail: sarmellek@telehaz.hu

Nyomda: Ábel nyomda, Keszthely

2. kérdésre adott válasz: Az elmúlt évtizedekben rám bízott feladatok elismert eredményessége, hogy a rám bízott 

közösség érdekeit mindenkor sikerült képviselni. Értelmiségiként kötelességemnek éreztem, hogy azt a tudást és 

tapasztalatot, ami eddig felhalmozódott egy olyan közösség hasznára fordítsam, amely igényt tart erre és értékelni 

fogja. 
3. kérdésre adott válasz: Rend, fegyelem, törvényesség, amely alapja minden közösség irányításának. 
1. Falu lakosságából közösséget formálni. 
2. A leendõ ipari park mielõbbi beindítása, ahol a törvényes kereteken belül a helybeli, környékbeli vállalkozók, 

munkaerõ elõnyt kell, hogy élvezzen. 
3. Az iskolai oktatás lehetõség szerinti kibõvítése, olyan szakképzõ intézmény létrehozása, amely alapfeltétele kell, 

hogy legyen egy ipari park munkaerõ ellátottságának. A jelenlegi OKJ hiányszakma listán szereplõ 17 szakmából 

az elsõ hét ami fémmegmunkálással kapcsolatos kiemelt szerepet kapna. 
4. Lakósság megtartása, helybenntartása, amely mindenképpen a falu fejlõdését hozná és nem válna Sármellék egy 

üdülõfaluvá. Ezt a célt az elõzõ három pontban megfogalmazottak megvalósulása szinte garantálja is.
4. kérdésre adott válasz: Szakképzés alapjait szolgáló bázis létrehozása, amely a képzésen kívül a helyi igényeket 

szolgáltató ház jelleggel is kielégítené. A szakképzés és szolgáltatási feladatok ellátásnak alapjául szolgálna a már 

meglevõ szerteágazó eszközpark, ami magas szintû mûszaki javítások elvégzésére alkalmas. Ezen eszközök a 

mûködési formától függõen alapítványi vagy magánszemélyek által létrehozott mûködési formában 

hasznosulnának.

Szabó Vendel polgármester jelölt válaszai:
1. kérdésre adott válasz: A község adottságait (repülõtér) jól használtuk ki, az önkormányzat saját bevételi 

lehetõségeihez viszonyítva jelentõs fejlesztéseket valósított meg. Tiszta környezetben egyre szépülõ faluban 

élhetünk.
2. kérdésre adott válasz: Az eddigi eredmények és a választók bíztatása.

3. kérdésre adott válasz: a.) A foglalkoztatás bõvítés, azaz munkahelyteremtés elõsegítése, újabb vállalkozás 

számára telephelyek biztosítása = a repülõtér melletti ipari park létrehozása

b.) növekvõ intézmény-hálózat : új 50 férõhelyes bentlakásos idõsek otthona, óvoda korszerûsítés-bõvítéssel

c.) új építési telkek kialakítása (a községrendezési terv alapján)

d.) pezsgõ kulturális – sport – közösségi élet feltételeinek biztosítása

4. kérdésre adott válasz: A civil szervezõdésekben, képviselõtestületben szívesen vállalok feladatot.

A TelePont Közhasznú Információs Egyesület (Teleház) 

értesíti minden kedves olvasóját, hogy Sármellék település 

honlapjának fejlesztését a 2006-os évtõl átvette.

Kérjük a lakosságot, a vállalkozókat, civileket, hogy 

információikkal segítsék a honlap fejlesztését, naprakész 

állapotának megõrzését. 

Továbbá a hamarosan induló fórumban is várjuk 

észrevételeiket, hozzászólásaikat, s minden egyéb 

információt, melyet meg szeretnének osztani a település, 

térség lakóival.

A honlappal kapcsolatos további információkat a 

Teleházban, illetve a 83/355-208-as számon kaphatnak.

Köszönettel:Szántó Krisztián

InterjúInterjú
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